

HOUSE OF COMMONS

Friday, May 6, 1870

The Speaker took the chair at 3:30.

MAP OF THE DOMINION

Mr. Brousseau called the attention of the House to the map of the North-West Territory, published in connection with the report of the Senate on that Territory, which he considered was incorrect, and explained his proposal to prepare a map of the whole Dominion, under the direction of the Printing Committee.

CIVIL SERVICE COMMISSION

Mr. Mackenzie asked if the Civil Service Commission was still in existence, and if the Commissioners had sent down any other report than the two published during the last Session of Parliament?

Hon. Sir George-É. Cartier said that the reports were complete with regard to the Department at Ottawa; but with regard to outside offices, the Post Office, Customs, etc., there was something yet to be done.

Hon. Mr. Tilley said, with the exception of some branches of Inland Revenue and Fisheries, the outside service had been attended to.

Mr. Mackenzie asked the Government if they thought that was consistent with a promise that no action should be taken on the reports of that Commission until they were submitted to the House. They had been told that they were complete, but now, accidentally, they learned that a third report had been made which involved expenditure; and not only had it been acted upon but had been kept secret. He thought that course was altogether consistent with the course of the Government during the whole session.

Hon. Mr. Tilley said he did not know of any such pledge having been given.

Hon. Mr. Holton asked if the recommendations of the Board with respect to outside service were still in an inchoate condition?

Hon. Mr. Tilley understood his hon. friend's question was whether the vote that was passed was calculated to cover that.

Hon. Mr. Holton—Yes.

CHAMBRE DES COMMUNES

Le vendredi 6 mai 1870

L'Orateur ouvre la séance à 3 h 30.

CARTE DE LA PUISSANCE

M. Brousseau attire l'attention de la Chambre sur la carte des Territoires du Nord-Ouest qui a été publiée en même temps que le rapport du Sénat sur ces Territoires, rapport inexact selon lui, et il explique sa proposition d'établir, sous la direction du Comité des Impressions, une carte de toute la Puissance.

COMMISSION DU SERVICE CIVIL

M. Mackenzie demande si la Commission du Service Civil existe encore et si les commissaires ont soumis d'autres rapports que les deux qui ont été publiés au cours de la dernière session.

L'honorable sir George-É. Cartier dit qu'en ce qui concerne le ministère à Ottawa, les rapports sont complets; mais pour ce qui est des services extérieurs, du bureau de poste, des douanes, etc., il y a encore du travail à faire.

L'honorable M. Tilley dit qu'à l'exception de certaines divisions du Revenu intérieur et des Pêcheries, on s'est occupé des services extérieurs.

M. Mackenzie demande au Gouvernement s'il croit que cela est conforme à la promesse qu'aucune décision ne sera prise au sujet des rapports de cette Commission avant qu'ils ne soient discutés à la Chambre. On lui a dit que les rapports étaient complets, mais maintenant, par hasard, il apprend qu'un troisième rapport a été préparé lequel entraîne des dépenses; et non seulement lui a-t-on donné suite, mais on l'a de plus gardé secret. Il croit que cette ligne de conduite est, somme toute, conforme à celle qu'a suivie le Gouvernement pendant toute la session.

L'honorable M. Tilley dit qu'il ne savait pas qu'une telle promesse avait été faite.

L'honorable M. Holton demande si les recommandations de la Commission pour ce qui est des services extérieurs, sont encore incomplètes.

L'honorable M. Tilley croit comprendre que son honorable collègue veut savoir si le crédit, qui a été adopté, était censé couvrir ces dépenses.

L'honorable M. Holton—Oui.